
Møtereferat LOV, 2010/2011 
Styremøte i Lille Oust Vel 
 

Tid / sted:  19.08.10,  hos Einar Lie 

Til Stede:  Einar Lie, Gunnar Sande,Anne Gro Jåtog, Danckert Krohn 

Forfall:  Helge Mörck 

Kopi:   Styrets medlemmer 

 

 Sak Diskusjon/beslutninger 

 

Ansvarlig 

1. Søppelavtale 

Bærum Kommune 

Matre har satt ut en egen avfallsdunk for myk plast som skal 

kastes i spesielle oppsamlings sekker. Han har skullet tømme 

en gang i uken, tirsdager.  Tømmingen har imidlertid til tider 

vært uregelmessig med svært fulle dunker tilfølge.  Han har 

heller ikke tømt til fast tid, tirsdager, som opplyst.  Dette 

bidrar ytterligere til at den ene siden av Ivarsens flytebrygge 

ikke kan tjene vellets medlemmers interesser for tillegging. 

Matre sier han har problemer med å legge til Ivarsens 

flytebrygge annet ved høyvann, noe formannen har kunnet 

observere og dokumentere. 

Einar 

2. 

Dampskipsbryggen, 

fremdrift rehab. 

prosjekt 

Arbeidet med Langbryggen er kommet godt i gang og 

kjerneboring for stolpefundamentene er gjennomført.  

Materialer er levert og fundamentering for landfestene pågår.  

Legge Helge’s rapport ved utsendelsen av 

Årsmøteprotokollen. 

Helge 

3. Velbryggen 

Hestehagen 

Styrets anbefaling til Årsmøte om en bevilgning på kr. 

50.000,- for å bedre tilgjengeligheten for renovasjonsbåten ved 

velbryggen i.f.b.m. et privat initiativ for en fellesbrygge på 

stedet ble nedstemt med 19 mot 17 stemmer.  Styret har et 

mandat i fra Årsmøtet 2006 til å søke om byggetillatelse for en 

forlengelse av den eksisternede velbryggen med en 

flytebrygge. Det ble avsatt kr. 50.000 til utvidet fellesbrygge 

allerede i budsjettet for 2005/06, kr.170.000 i budsjettene for 

06/07 og 07/08 og så kr. 2.000 for å holde prosessen i gang i 

08/09 og 09/10.  Den pågånde søknadsprosessen i Bærum 

Kommune for en privat fellesbrygge ved velbryggen dekker 

vellets interesser.  Avvente saksbehandlingen i kommunen. 

Gunnar 

4. Avis Bastesen tar kr. 350,- pr. pluss 8% moms pr. gang for levering 

av avisene.  Han har tilsynelatende ikke levert på søndager, 

med ett unntak.  Uteblivelse av søndags leveringer avklares 

med Bastesen før betaling.  Ganske få som bruker tjenesten i 

forhold til kostnaden.  Kan bli bedre benyttet når det flyttes 

tilbake til Dampskipsbryggen. 

Einar 

5. Innbetalinger 

Langbrygge 

prosjektet 

De utmeldte grunneierne i Hestehagen har gitt tilsagn om 

innbetaling av bidrag.  Enda ikke kommet inn.  De avventer 

ferdigstillelse av bryggen.  Kun ett medlem ellers som ikke har 

betalt.  Anne Gro tar opp direkte. 

Gunnar 

 

 

Anne Gro 

6. Kjøring på 

Børsvei 

Det er kommet inn skriftlig klage på Ivarsens unødvendige 

kjøring på Børsvei samt at det ved to anledninger er blitt kjørt 

 

Danckert 



med motorsykkel i fra Skaars eiendom på Børsvei.  Ivarsen 

tilskrives og bes bringe unødvendig kjøring til opphør med 

henvisning til vedtektene.  Skaars motorsykkelkjøring var 

forhåpentligvis et avgrenset tilfelle.  Tilskrives  også med 

henvisning til vedtektene.  Ikke under noen omstendigheter 

kan motorsykkelkjøring ansees som nyttekjøring. 

7. Båtplass Sande Vellets betaling for båtplass for Sande ved Jaktodden beløper 

seg til kr. 4.500,-.  I tillegg betaler vellet for en gjesteplass ved 

samme brygge til samme pris.  Danckert starte en dialog med 

Sande om denne betalingen (for Sandes plass) er berettiget. 

 

 

Danckert 

8. Jaktodden, 

fremtidig løsning 

for fellesbrygge 

Avgrensning av LOV’s forhold til fellesbrygger ved behovet 

for nødhavner.  Evt. arbeid med å flytte Jaktodden anlegget 

inn på Lille Oust område (i.e. Scheens brygge) må fremmes av 

brukerne.  Gunnar ønsker å engasjere seg i dette og gjør det i 

så fall utenfor styret.  Det finnes tilsynelatende en tidligere 

avtale inngått mellom LOV (Per Wessel som formann den 

gang) og Zack at Scheens brygge kun skal brukes som ferge 

anløp. Avtalen er nå distribuert til Styret.   

Ikke behandlet 

 

9. Jaktodden, 

søknad fra Hans 

Oust Heiberg for 

ny brygge 

Jaktodden er regulert for fellesbrygge med max 15 båtplasser.  

Oust Heiberg har nå søkt kommunen om en ny brygge (i 

tillegg til den eksisterende) i østlig retning rett ut fra 

Jaktodden.  Bryggen skal iflg forhåndskonferanse tjene 

Oustøyas hyttebeboere.  Interessant at en representant fra KNS 

deltok på forhåndskonferanse.  Oust Heiberg har i flere år 

forsøkt å få legge ut en brygge for KNS ved flaggstangen på 

den vestlige siden av Store Oust uten å få tillatelse. Danckert 

ta en prat med Hans O. H. for litt mer informasjon. 

Gunnar 

 

 

 

 

 

 

Danckert 

 

10. Thomas Bang Thomas har en utestående sak med vellet knyttet til et gjerde 

som ble revet og veien som ble utvidet ved hans (tidligere) 

bringebærhage.  Han har for noen år siden skrevet til styret 

uten å få fyldestgjørende svar.  Einar gikk på besøk og avtalte 

med Thomas at saken vil bli tatt opp på første styremøte.  

Saken diskutert og enighet om å ta opp igjen i dialog med 

Thomas  til våren.  Einar holder kontakten med Thomas i 

mellomtiden. 

Einar 

 

 

 

 

 

 

11. Kommune 

delplan 

Mer engasjement og oppfølging med Bærum kommunes 

utvikling av delplan for kystregionen.  Anne Gro og Einar ser 

på sammen. 

Anne Gro 

Einar 

12. Brokar 

Dampskipsbryggen 

Anka har sendt bilder av brokarene på Dampskipsbryggen ved 

lavvann i høst.  De ser meget dårlige ut.  Vårt neste større  

prosjekt.  Det er antakelig billigere å reparere enn å fjerne 

ytterste delen av bryggen.  Helge skal sjekke litt på 

muligheter.   

 

Diskutert og Helge bekrefter å ta det videre nå etter langbroen 

Helge 

13. Eventuelt 

- Web side og 

   Google 

 

Når man Googler en person som er nevnt i dokumenter lagt ut 

på Vellets hjemmeside får man treff med henvisning til denne 

hjemmesiden.  Det skal være en måte å unngå dette på når 

dokumenter legges ut på nettet.  Gunnar ta opp med vår ”Web-

Gunnar 

 

 

 



 

 

 

- Brønnøysund 

 

 

Master”. 

 

 

Einar sendt endringsmelding til Brønnøysund, 

Enhetsregisteret, men fått i retur da noen data manglet.  Einar 

justerer og sender inn på nytt etter årsmøtet med de nye 

styremedlemmene på plass.  Einar samler inn personalia og 

sender ny melding 

 

 

 

 

 

Einar 

 

 

 

 

   

   

Oslo, 28.08.10 

Einar Lie 

 

 

 

 


